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Tid: 2023-12-15
Plats: Teams

§ 1 Mötet öppnas, röstlängd
Ordförande Annika Westh öppnar mötet. 

Sammanträdet konstateras beslutsmässiga. 

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordning godkännes. 

§ 3 Val av mötesfunktionärer

Annika Westh utses till mötesordförande, Ylva Barr utses till sekreterare och Hans Schub utses att 
justera.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

§ 5 VRBK Symposium 18 januari 2024

I dagsläget är det totalt 13 anmälda till konferensen, varav 2 är styrelsemedlemmar som deltar som 
funktionärer utan kostnad. Till detta tillkommer minst 5 studenter, vilka har blivit inbjudna att delta 
utan kostnad. Diskussion förs om vem i styrelsen som skickat ut inbjudan och vilka som ytterligare 
ska bjudas in:

- kansliet ansvarar för att skicka ut inbjudan till BVVF, GÄVVF och Göta Älvs vattenråd
- Hans Schub skickar ut inbjudan i KIMO-nätverket och till Grebbestads folkhögskola
- Linnea Sjögren skickar ut inbjudan till Svenskt vattenbruk och sjömat, en branschförening 

inom blåa bionäringar samt till kommunala näringslivsutvecklarnas nätverk. 

Agendan för 18 januari gås igenom och det fastslås att inga större förberedelser krävs. Kvarvarande 
praktiska förberedelser handlar om att fatta beslut om vems dator man ska dela PPTs från, att få in 
alla presentatörers PPTs i tid, om de inte ska dela från egna datorer. 

§ 6 Länsstyrelsens besked om indraget bidrag

Närvarande 
Beslutande

Annika Westh (ordf.), Inge Löfgren (v.ordf.), Sofia Stengavel, Hans Schub, Bo 
Svärd, Linnea Sjögren 

Ej närvarande 
styrelseledamöter

Maria Granberg, Tobias Källqvist

Övriga deltagare Ylva Barr (GR / VRBK sekretariat)

Ordförande Annika Westh

Sekreterare Ylva Barr

Justerare Hans Schub

Protokoll

Styrelsemöte
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Tidigare under hösten fick VRBK meddelande från Länsstyrelsen om att det inte blir något bidrag 
till VRBK framöver. 

Då denna, tillsammans med övriga handlingar, av misstag inte skickades ut innan styrelsemötet, 
kommer kansliet skicka ut samtliga handlingar till ledamöter efter styrelsemötet. 

§ 7 Länsstyrelsen önskan om hur använda VRBK framöver

Björn Lagerdahl, på Länsstyrelsen, har vid ett flertal tillfällen haft kontakt med ordf. Annika Westh 
angående förfrågan om att använda VRBK som plattform för att föra ut Länsstyrelsens information 
till VRBKs medlemskommuner. Diskussion förs om detta är bästa sättet för Länsstyrelsen att nå ut 
till kustkommuner. 

§ 8 Nästa konferens med BVVF

Lunchwebbinariet som var tänkt att hållas under hösten blev inställt då kansliet, Ylva, inte fick tag 
på talare till eventet. Förslag från BVVF ligger om att skjuta fram lunchwebbinariet till slutet av 
februari, början på mars. Temat är fortsatt tänkt att vara ålgräs och mänsklig påverkan på denna, 
Ylva meddelar att kansliet kontaktar talare i början av januari för att stämma av om en tid som 
passar dem. Vidare meddelar Ylva, kansliet, att BVVF har lyft att de gärna har webbinarier oftare, 
gärna minst en gång per termin. Förslag har lagts av dem om att ta upp temat muddring och 
tillståndsprocesser framöver; kanske till senare delen av vår 2024.

Ordf. Annika, meddelar att BBVFs förslag ligger i linje med VRBKs syfte och mål.

§ 9 Plan för våren: utvärdering efter Symposium 18 januari

Ordf. Annika Westh föreslår att styrelsen lägger in ett extra möte i januari, till de tre redan 
planerade styrelsemötena under vår 2024, detta för att utvärdera utfallet av konferensen 18 januari. 

Styrelsen beslutar

Att boka in ett extra styrelsemöte 26 januari 2024 kl. 09:00 för utvärdering av konferens. 

§ 10 Övriga datum planerade för 2024

Övriga planerade datum under vår 2024 är:

22 mars kl. 10-12
3 maj kl. 10-12
7 juni kl. 10-12

Dessa möten behålls enligt plan*. 

*Efter styrelsemötet finner kansliet att beslut ligger sedan det konstituerande styrelsemötet om att 
även hålla styrelsemöte den 2 februari kl. 10-12. Styrelsemötet 2 februari ersätts av styrelsemötet 
den 26 januari. 

§ 11 Övriga frågor

Fråga om remiss från Havs-och Vattenmyndigheten inskickad av styrelseledamot.
Bo Svärd meddelar att han i sitt uppdrag som ledamot i Göta Älvs vattenråd tagit på sig 
uppdraget att skriva ett remissvar på Havs-och Vattenmyndighetens remiss avseende Marin 
strategi för Nordsjön och Östersjön 2024–2029: Samråd om bedömning av miljötillstånd och 
socioekonomisk analys, vilken inkommit till det andra vattenrådet. Bo ställer frågan om även 
VRBKs styrelse anser remissen vara av intresse att svara på. Förslag läggs om att man skulle 
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kunna skriva ett gemensamt remissvar från de två vattenråden, och Bo menar att då behöver 
denna lösning diskuteras i respektive vattenråd.

Styrelsen beslutar
Att skicka ut samrådsunderlaget till styrelseledamöter efter styrelsemötet och så får respektive 
ledamot återkomma till Bo om de har förslag, synpunkter att ta upp i en eventuell gemensam 
remiss. 

§ 4 Mötet avslutas 

Ordförande Annika tackar ledamöterna för deltagande och avslutar mötet. 

Göteborg 2023-12-15

Vid protokollet

Ylva Barr, sekreterare

Justeras:

N.N                                                                                                     N.N
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Bilaga 1.

Datum Protokollförare Justerare Status

2023-09-08 Ylva Barr Annika Westh
Maya Strömgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-06-22 Ylva Barr Annika Westh
Tobias Källqvist

Konst. Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-03-30 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-03-02 Ylva Barr Annika Westh
Maya Strömgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2023-01-26 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-10-28 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-10-08 Ylva Barr Annika Westh
Bo Svärd

Extra styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-09-16 Ylva Barr Annika Westh
Inge Löfgren

Styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-06-03 Anton Hall Annika Westh
Bo Svärd

Konst. styrelsemöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-06-03 Anton Hall Maria Hübinette
Jan Utbult

Årsmöte
Signerat och publicerat på hemsidan

2022-03-29 Anton Hall Inge Löfgren Ej signerat, men publicerat på hemsidan

2022-02-24 Annika Westh Bo Svärd Signerat och publicerat på hemsidan

2021-10-25 Ida Lindberg Bo Svärd Signerat och publicerat på hemsidan

2021-09-10 Ingela Sörqvist Sofia Stengavel Ingela skickat till Ewa för komplettering 
och granskning

2021-06-22 BoSvärd Inge Löfgren Bosse klar juli
Ewa granskat/kompletterat därefter fastnat

2021-05-21 Ingela Sörqvist Sofia Stengavel Årsmötesprotokoll signerat och publicerat 
på hemsidan.
Protokoll för konstituering och fastställa 
firmatecknare. Saknas.

2021-03-24 Ingela Sörqvist Inge Löfgren Ej signerat, men publicerat på hemsidan

2020-11-20 Ingela Sörqvist Anna Selse Ej signerat, men publicerat på hemsidan




